

思源文娛中心兒童冰皮月餅製作工作坊

Snowy Mini Mooncake Workshop for Children by Si Yuan Amenities Centre Club Management Committee 11/9/2011

約二十多名教職員、校友及其子女參加由思源文娛中心會所管理委員會舉辦的兒童冰皮月餅製作工作坊。

Twenty alumni, staff and their children attended the Snowy Mini Mooncake Workshop for Children, organised by Si Yuan Amenities Centre Club Management Committee.



伯利衡宿舍迎新開學飯

Bethlehem Hall Orientation Dinner 15/9/2011



伯利衡宿舍宿生會於思源館舉行迎新開學飯。

The Residents' Association of Bethlehem Hall organised the orientation dinner at Si Yuan Amenities Centre.

湯若望宿舍迎新週開幕禮

Opening Ceremony of Adam Schall Residence's Orientation Week 20/9/2011



湯若望宿舍宿生與書院行政人員出席湯宿迎新週並於開幕禮後合照。

A group photo of residents of Adam Schall Residence and College administrative staff after the opening ceremony of Adam Schall Residence's orientation week.

恒生樓開學飯

Hang Seng Hall Welcoming Dinner 15/9/2011



院長馮國培教授（第三排中）與恒生樓宿生及書院行政人員於書院學生餐廳舉行開學飯後合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (third row, centre), posed a group photo with residents of Hang Seng Hall and College administrative staff after the welcoming dinner held at UC student canteen.

陳震夏宿舍迎新週開幕禮

Chan Chun Ha Hostel Orientation Week 20/9/2011



陳震夏宿舍宿生與書院行政人員出席陳宿迎新週開幕禮後合照。

A group photo of residents of Chan Chun Ha Hostel and College administrative staff after the opening ceremony of Chan Chun Ha Hostel's orientation week.

聯合書院岑才生學長計劃學員簡介會

UC Shum Choi Sang Mentorship Programme - Mentees' Briefing Session 20/9/2011



副院長兼輔導長王香生教授向同學介紹岑才生學長計劃。

Professor Stephen H S Wong, Associate College Head and Dean of Students, introduced the UC Shum Choi Sang Mentorship Programme to students.